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Protokół Nr XXVII/2013 z XXVII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku 

w dniu 15 maja 2013r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 11
55

 

Stan Rady: 14 osób (1 osoba –M. śurawiak zrzekła się mandatu radnego), obecni 9 osób, 

nieobecni: 5 osób (A. Rapacz, A. Szlachta, E. Ruszkowska, W. Król, R. Rosiński). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Romuald Waniurski – planista, 

4. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie porządku dziennego.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Chwalisław.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy w 

Projekcie „Rekultywacja składowisk odpadów …” i utworzenia spółki celowej do 

realizacji Projektu. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2013-2017. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r.  

8) Sprawy róŜne: 

− Zapytania i wolne wnioski. 

9) Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 otworzyła XXVII 

sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą 
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obecności w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i  zaproponowała wprowadzenie następujących zmian: 

1) Wprowadzenie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok, jako 

punkt 5. 

2) Wprowadzenie punktu: Odczytanie pism skierowanych do Rady, jako punkt 8 (przed 

sprawami róŜnymi).  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zaproponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła porządek obrad, wraz z przegłosowanymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Chwalisław.  

R. Waniurski oznajmił, Ŝe teren jest połoŜony na końcu wsi Chwalisław w południowej 

części. Na poprzedniej sesji Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany studium dla tego 

obszaru. Kolejnym krokiem jest przystąpienie do zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego, w tych samych granicach. Wnioskodawca chce rozbudować istniejące 

gospodarstwo agroturystyczne o obiekt gastronomiczny oraz umoŜliwić sobie realizację 

wyciągu narciarskiego dla potrzeb gospodarstwa.  

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r. jednogłośnie (9  za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/202/2013 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Chwalisław.  
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Ad. 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

R. Waniurski oznajmił, Ŝe dobiega końca zmiana studium we wsi Błotnica w granicach 

działek będących własnością inwestora, który chce utworzyć gospodarstwo agroturystyczne 

związane z hodowlą koni. Podczas procedury planistycznej uzyskano wszystkie niezbędne 

uzgodnienia oraz pozytywne opinie. Podczas wyłoŜenia do publicznego wglądu nie 

odnotowano negatywnych uwag.  

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r. jednogłośnie 

(10  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/203/2013 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

R. Waniurski oznajmił, Ŝe projekt uchwały powstał w związku z problemem związanym 

z ciepłownictwem. W części tekstowej obowiązującego planu zagospodarowania 

przestrzennego znajduje się zapis, Ŝe ciepło dostarczane jest z istniejącej kotłowni 

„TERMEX”. Kotłownia nie funkcjonuje, przez co zapis planu jest martwy i naleŜy go 

zmienić.   

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r. większością głosów 

(9   za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (8 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXVII/204/2013 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 
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Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy 

w Projekcie „Rekultywacja składowisk odpadów …” i utworzenia spółki celowej do 

realizacji Projektu. 

Burmistrz oznajmił, Ŝe na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki 

i BudŜetowej temat został szczegółowo omówiony. 

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r. większością głosów 

(9   za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag i pytań do projektu uchwały, Przewodnicząca Rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (8 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/205/2013 w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie udziału Gminy 

w Projekcie realizowanym pod nazwą „Rekultywacja dolnośląskich składowisk odpadów 

komunalnych” i utworzenia spółki celowej do realizacji Projektu. 

 

 Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2013-2017. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe głównym powodem do przystąpienia do przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego jest konieczność dopisania w 2013 r. zadania związanego z rekultywacją 

składowiska. Dodał, Ŝe terminy wykonania poszczególnych zadań inwestycyjnych są 

fakultatywne i będą zaleŜeć od moŜliwości pozyskania środków na ich realizację. Oznajmił, 

Ŝe w latach 2008 -2013 zrealizowano dodatkowo wiele zadań, które nie były ujęte w planie. 

Zobowiązał się do przedłoŜenia na kolejnej sesji radnym informacji o planowanych 

zadaniach, o ilości wykonanych dodatkowych zadań oraz ilości zadań, które nie zostały 

zrealizowane. W latach 2008-2013 wykonano dodatkowo  77 zadań inwestycyjnych, czyli ok. 

2,5 razy więcej niŜ zaplanowano.   

 

J. Frankowicz zapytała: ile zadań zostało niewykonanych ? Burmistrz wymienił: 

1) 3 kanalizacje zbiorcze na wsiach – jednak wioski nie uzyskały wymaganych wskaźników 

i będą realizowane indywidualne oczyszczalnie ścieków.  

2) Obiekt rekreacyjno – sportowy w Chwalisławiu – został wykonany tylko plac zabaw, 

natomiast w koncepcji była jeszcze budowa kortu tenisowego.  
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3) Boisko wielofunkcyjne przy Klubie „UNIA” Złoty Stok (w ramach orlika) – w związku 

z ogłoszeniem naboru na edukację, wybudowano boiska przy szkole.  

4) Modernizacja ulicy Chemików – łącznik ul. Radosnej – zadanie będzie realizowane 

w 2014 r.  

5) Budowa ujęcia wody – częściowo inwestycja została wybudowana, bo wymieniono 

wodociąg do Płonicy.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe naleŜy rozróŜniać remonty od budowy nowych obiektów , które 

według niego są inwestycjami. Burmistrz oznajmił, Ŝe w świetle przepisów zadaniem 

inwestycyjnym jest kaŜde zadanie, które podnosi wartość danego urządzenia czy obiektu. 

 

Radny J. Tichanowicz zarzucił, Ŝe Ŝadna inwestycja nie była wykonana na ulicy 

Sienkiewicza. Burmistrz oznajmił, Ŝe na ulicy Sienkiewicza wykonano odwodnienie 

(wykonano drenaŜ na odnodze ul. Sienkiewicza) za 9 tys. zł oraz  remont częściowy drogi 

z przepustem za 20 tys. zł.    

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r., po wprowadzeniu 

zmiany polegającej na przesunięciu zadania inwestycyjnego pn. „Remont nawierzchni 

i infrastruktury technicznej ulicy Leśnej w Złotym Stoku (dokumentacja)  z 2017 r. na 2014 r. 

jednogłośnie (10   za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/206/2013 w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2013-

2017, wraz ze zmianą przegłosowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki 

i BudŜetowej. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r.  

Skarbnik Gminy przypomniał, Ŝe radni zostali zapoznani z projektem uchwały na 

wczorajszym posiedzeniu. Klasyfikacja budŜetowa składek do spółki celowej, która ma 

zostać zawiązana, póki co, pozostaje bez zmian.  

 

Rada Miejska zapoznała się z następującą opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 14 maja 2013 r. jednogłośnie 

(10  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/207/2013 w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r. 

 

Ad. 9: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1) Pismo z dnia 1 maja 2013 r. od Komendanta Komisariatu Policji w Kamieńcu 

Ząbkowickim zawierające odpowiedź na zgłoszone wnioski radnych na poprzedniej sesji. 

2) Pismo z dnia 29 kwietnia 2013 r. znak CKiP 32/2013 od Dyrektora Centrum Kultury 

i Promocji w Złotym Stoku zawierające odpowiedź na wniosek zgłoszony przez radnych 

dotyczący ustawienia tablicy upamiętniającej działalność Pana Stanisława Dyrdy. 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe na tego typu tablicach nie pisze się Ŝyciorysu. śyciorys powinien 

być zamieszczony na stronie internetowej miasta. Na tablicy powinna znajdować się 

wzmianka w jakich latach Ŝył, informacja, Ŝe był on „ZasłuŜony dla miasta i gminy Złoty 

Stok”,  Ŝe był wieloletnim Dyrektorem CKiP. 

 

W dyskusji  udział wzięła radna J. Frankowicz, która uznała, Ŝe na tablicy nie powinna 

znajdować się informacja o fundatorze. Gdyby tablica była zakupiona przez osobę prywatną 

wówczas jest sens zamieszczenia takiej informacji. 

3) Pismo z dnia 7 maja 2013 r. od Prezesa Zarządu Stowarzyszenia „Nasz Chwalisław”  

o podjęcie działań  w celu udostępnienia mieszkańcom świetlicy wiejskiej 

w Chwalisławiu. 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (10:30). 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe została juŜ zawarta umowa ze świetlicową. C. Biegun 

dodał, Ŝe umowę zawarto z Panią  Pławiak.  Póki co świetlica jest nadal (od tygodnia) 

nieczynna, poniewaŜ świetlicowa miała wyjazd.  

 

Głos zabrała radna J. Frankowicz mówiąc, iŜ świetlica została przekazana Radzie Sołeckiej, 

która powinna opracować regulamin, określić godziny otwarcia świetlicy. C. Biegun 

oznajmił, Ŝe ustalono, Ŝe świetlica ma być czynna trzy razy w tygodniu po cztery godziny. 

Świetlicowa w ramach swoich obowiązków równieŜ  sprząta, myje okna i wykonuje pozostałe 

prace porządkowe. 

4) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2012 r. z dnia 24 kwietnia 2013 r. opracowana 

przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Złotym Stoku. 
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Burmistrz wyjaśnił, Ŝe jest to ocena w ujęciu tematycznym i wartościowym.  

 

Radna J. Frankowicz zaproponował, Ŝeby dokument skierować na posiedzenie Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przez aklamację skierowała Ocenę zasobów pomocy społecznej 

za 2012 r. do szczegółowej analizy przez Komisję Edukacji i Spraw Społecznych. 

 

5) Pismo z dnia 29 kwietnia 2013 r. od Pana B. Chytrowskiego w sprawie wykupu lokalu 

mieszkalnego, którego jest głównym najemcą.  

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe sprawa dotyczy lokalu wyłączonego uchwałą Rady  spod moŜliwości 

wykupu. Dodał, Ŝe w IV kwartale b.r. będzie analizowana ta uchwała pod względem 

moŜliwości wprowadzenia zmian. W 2014 r. zapadnie decyzja, które z lokali mieszkalnych 

będą przeznaczone do sprzedaŜy, a które wyłączone.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe Komisja Edukacji i Spraw Społecznych przyjęła zasadę, 

Ŝe nie będzie analizować kaŜdego wniosku o wykup mieszkania wyłączonego uchwała Rady 

spod moŜliwości wykupu indywidualnie, tylko rozpatrzy wszystkie wnioski podczas zmiany 

uchwały. Na kaŜdy tego typu wniosek jest automatycznie udzielana odpowiedź.  

  

Na obrady dotarł radny W. Król (10:45). 

 

J. Frankowicz stwierdziła, ze nie ma sensu wyłączać spod moŜliwości wykupu mieszkań 

w budynkach , które są częściowo w rękach prywatnych.  

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe podczas opracowania tej uchwały naleŜy dokładnie sprawdzić, czy 

obecnie najemcy nie posiadają tytułu prawnego do innego lokalu, lub czy teŜ nie występuje 

nadmetraŜ, poniewaŜ mieszkania komunalne wykupione z bonifikatą bywają przedmiotem 

spekulacji.  

 

Z. Śleziak zapytał kiedy będzie moŜna sprzedać lokale w Mąkolnie (w budynku po byłej 

świetlicy). Burmistrz oznajmił, Ŝe w czerwcu zostanie podjęta uchwała w sprawie zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego. Gdy zostanie opublikowana, to będzie moŜna 

ogłosić przetarg na sprzedaŜ.  

 

Przewodnicząca poprosiła Burmistrza o udzielenie odpowiedzi wnioskodawcy. 
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Ad. 10: 

Sprawy róŜne. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

A. Grygiel poruszył sprawę budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Jest około 105 

wstępnych deklaracji, złoŜonych przez mieszkańców. Poprosił Burmistrza o przygotowania 

wykazu osób, które nie złoŜyły takich deklaracji i przekazanie go sołtysom, którzy powinni 

jeszcze raz skontaktować się z mieszkańcami. Problem przydomowych oczyszczalni ścieków 

powinien zostać rozwiązany kompleksowo. Mieszkańcy powinni zostać jeszcze raz 

poinformowani, Ŝe w ramach projektu budowa oczyszczalni będzie dofinansowana do 80% 

kosztów i rozwiąŜe problem wywozu nieczystości płynnych, które póki co naleŜy opróŜniać 

raz w roku, niewykluczone, Ŝe w przyszłości częstotliwość zostanie zwiększona. 

 

Głos zabrał radny J. Tichanowicz, pytając o stan zaawansowania budowy kotłowni 

w łączniku przy szkole. Czy zostanie ona wybudowana do sezonu grzewczego? Burmistrz 

oznajmił, Ŝe jedynym problemem jest Starostwo Powiatowe w Ząbkowicach Śląskich. Póki co 

Wspólnota Mieszkaniowa „Osiemnastka” nie otrzymała zgody na budowę lokalnej kotłowni. 

Gmina wykonała zmianę w planie zagospodarowania łącznika przy szkole, rozszerzona 

o ciepłownictwo i posiada uzgodnienie z uwagą ze Starostwa Powiatowego. Plan został 

wyłoŜony do publicznego wglądu i będzie wywieszony przez kolejne trzy tygodnie. 

Następnie zostanie uchwalony na sesji Rady Miejskiej. Działania muszą być zgrane 

z inwestorem, który do 27 maja musi złoŜyć wniosek do Banku Ochrony Środowiska. 

Inwestor oczekuje na zmianę planu, która jest niezbędna do złoŜenia wniosku o pozwolenie 

na budowę.  Gmina złoŜyła wniosek o pozwolenie na budowę sieci ciepłowniczej i oczekuje 

na decyzję Starosty. Są juŜ wzory umów na dostawę ciepła, które zostaną przedłoŜone 

mieszkańcom na spotkaniu, podczas którego będą mogli wnieść ewentualne uwagi. 

Do 27 maja umowy mają zostać podpisane, poniewaŜ są niezbędne inwestorowi do złoŜenia 

wniosku do banku.  

 

J. Tichanowicz zapytał, kto będzie pokrywać koszty przyłączy do sieci ciepłowniczej? Czy 

przyłącza są własnością „TERMEX-u” czy wspólnot? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe sieć zostanie 

doprowadzona do kaŜdego bloku, natomiast instalacja wewnętrzna jest juŜ indywidualną 

sprawą kaŜdej wspólnoty. Przyłącza są własnością wspólnot. 
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J. Tichanowicz zarzucił, Ŝe na boisku przy ulicy Wolności nie są opróŜniane kosze na śmieci. 

Trzeba albo częściej opróŜniać kosze albo wstawić większe.  

 

J. Tichanowicz zapytał o status mieszkania po Panu Nijakiewiczu ? Burmistrz odpowiedział, 

Ŝe jest własnością prywatną. Zostało sprzedane przez gminę w drodze przetargu.  

 

J. Tichanowicz zapytał, czy za walący się budynek naleŜący niegdyś do Państwa Młodzieniak 

są płacone podatki? Jeśli nie, to gmina powinna rozpocząć procedurę przejęcia tej 

nieruchomości w zamian za zaległości oraz przeznaczyć jej część na wyprofilowanie zakrętu. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie ma spadkobierców. Został złoŜony wniosek o ich ustalenie. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe została wszczęta procedura w sądzie o ustalenie 

spadkobierców, w wyniku której, część spadkobierców, którzy przyjęli spadek złoŜyli 

deklaracje podatkowe na swój udział i opłacają podatki. Jednak trwa nadal procedura 

ustalania spadkobierców do udziałów osób, które zrzekły się spadku. 

 

J. Tichanowicz zapytał o zagospodarowanie Kościoła św. Trójcy? Przypomniał, Ŝe ciągle jest 

propozycja księdza. J. Frankowicz wtrąciła, Ŝe w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym nie ma 

mowy o Kościele św. Trójcy. 

 

J. Tichanowicz zapytał o kościół ewangelicki? DzierŜawca nie jest chętna, Ŝeby pojawić się 

na sesji i przedstawić swój pomysł na jego zagospodarowanie. Podkreślił, Ŝe takie obiekty 

muszą mieć gospodarza, który będzie o nie dbał. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe dzierŜawca kościoła 

ewangelickiego ma dwa lata, na wykonanie elewacji wieŜy kościoła. Dopiero po upływie tego 

czasu, w sytuacji gdy inwestor nie wywiąŜe się z warunków umowy dzierŜawy, będzie moŜna 

ją rozwiązać. Dodał, Ŝe chętnie odda księdzu kościół ewangelicki. Przypomniał, Ŝe 

w poprzednim planie inwestycyjnym było zadanie „Adaptacja Kaplicy św. Trójcy na 

Lapidarium”, jednak Konserwator nie wyraził na to zgody. Stowarzyszenie Gmin Ziemi 

Kłodzkiej, rozszerzone o gminy powiatu ząbkowickiego składają zapotrzebowania na 

zamierzenia inwestycyjne, w celu utworzenia regionalnego produktu, z wyłączeniem 

inwestycji turystycznych. Gmina Złoty Stok złoŜyła dwa zadania: 

1) Zagospodarowanie cmentarza na park botaniczny. 

2) Wykonanie modeli: „Historia wydobycia złota w miniaturkach”. W ramach tego zadania 

powstanie izba pamięci, w której będzie wykonanych kilkanaście eksponatów, 
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odwzorowujące etapy wydobycia i wytapiania złota . Według Burmistrza będzie to lepszy 

pomysł na zagospodarowanie Kościoła św. Trójcy, niŜ na cele liturgiczne. 

Dodał, Ŝe mogą się pojawić jeszcze lokalne programy, w ramach których będzie moŜna 

zagospodarować wnętrze kościoła.  

 

 

W dyskusji udział wziął radny A. Rapacz, informując o rozmowie przeprowadzonej 

z Księdzem na temat Kościoła św. Trójcy. Ksiądz chciałby przywrócić funkcję sakralną tego 

obiektu. JeŜeli pojawił się pomysł na zagospodarowanie cmentarza, to moŜna dokonać 

podziału tej nieruchomości i wydzielić z niej kościół, który moŜe zostać przekazany Księdzu. 

Według radnego kościół nie nadaje się na stworzenie izby pamięci, poniewaŜ wystawy 

wymagają odpowiedniej temperatury i wilgotności. Taki obiekt trzeba będzie utrzymywać, 

a to będzie kosztowne. Dodał, Ŝe przedstawiona przez Burmistrza ekspozycja nie będzie 

pasowała do charakteru tego obiektu.  

 

Przewodnicząca Rady na zakończenie dyskusji zaproponowała, Ŝeby Komisja Gospodarki 

dokonała wizji lokalnej wspólnie z Księdzem i obejrzała Kościół św. Trójcy. 

 

D. Maziakowski zgłosił konieczność ustawienia jeszcze jednego kosza na śmieci, na ulicy 

Wolności. Jeden koszt jest niewystarczający, ciągle jest przepełniony, a śmieci leŜą wokół 

niego. Burmistrz oznajmił, Ŝe została zakupiona część koszy, które zostaną usytuowane 

w miejscach wskazanych przez spółkę „Koma”.  

 

D. Maziakowski powiedział, Ŝe przeterminowane produkty z marketów są wyrzucane do 

śmietniczek miejskich.  

 

W. Król zgłosił konieczność ustawienia kosza na śmieci na stadionie miejskim. Burmistrz 

oznajmił, Ŝe kosz na stadionie jest przewidziany. 

 

J. Frankowicz poinformowała, Ŝe w dniach 18 i 19 maja b.r. w Złotym Stoku odbędą się dwie 

ogólnopolskie imprezy, w związku z czym Rynek będzie wyłączony z ruchu. Zapytała 

dlaczego mieszkańcy nie są informowani o takich wydarzeniach? Dla kogo są organizowane 

te imprezy? Czy tylko dla przyjezdnych? Na mieście nie ma Ŝadnego banera, ani informacji. 
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Burmistrz wyjaśnił, Ŝe są informacje na stronie internetowej Urzędu. Do szkoły i do 

przedszkola zostały przekazane ulotki o Dogtrekkingu . 

 

D. Maziakowski przypomniał, Ŝe dwa lata temu wnioskował o wykonaniu na Urzędzie tablicy 

informacyjnej, na której będą zamieszczane wszystkie informacje o imprezach?  

 

A. Rapacz zapytał czy został zakupiony stojak na banery? Burmistrz oznajmił, Ŝe jest juŜ 

zamówiony. 

 

A. Grygiel zgłosił konieczność przeprowadzenia na wsiach spotkań w sprawie zmiany 

„ustawy śmieciowej”. Termin wejścia jej w Ŝycie to 1 lipca 2013 r. 

 

M. Znamirowska oznajmiła, Ŝe przy ulicy śeromskiego znajduje się plac, który kiedyś 

mieszkańcy chcieli wykupić pod garaŜe. Niestety okazało się, Ŝe Starostwo nie zezwoliłoby 

na postawienie nawet blaszanych garaŜy. Mieszkańcy wnioskują, Ŝeby przy okazji remontu 

drogi, utwardzić ten teren i zrobić chociaŜ parking. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe w planie 

zagospodarowania przestrzennego jest to teren zielony i nie moŜna przeznaczyć go ani na 

garaŜe, ani pod parking. Z tego względu Starostwo nie wyraziłoby zgody na garaŜe. Nie 

byłoby problemu, gdyby chcieli wybudować garaŜe na terenie zielonym, naleŜącym do 

nieruchomości, w której zamieszkują.  

 

J. Tichanowicz zapytał, jak moŜna umoŜliwić mieszkańcom wykonanie parkingu? Czy 

mieszkańcy powinni dokonać zmiany w planie? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe mieszkańcy musieliby 

solidarnie ponieść wszystkie koszty. NaleŜy dokonać ewidencyjnego podziału działki. 

Przeszkodą jest istniejący rów, który w mieście nie moŜe zostać zabudowany. Na tym 

obszarze moŜe powstać od 8-10 garaŜy.  

 

W. Król zapytał o harmonogram działań związanych z ciepłownictwem? Burmistrz oznajmił, 

ze do 27 maja b.r. odbiorcy maja dostarczyć umowy. Najprawdopodobniej projekt dla WBB 

będzie wykonywać firma z Kłodzka. Gmina złoŜyła juŜ wniosek o wydanie pozwolenia na 

budowę sieci. W czerwcu Rada przyjmie uchwałę o wydzierŜawieniu w drodze 

bezprzetargowej sieci ciepłowniczej na rzecz WBB Energy. Wykonawcę sieci ciepłowniczej 

wyłoni się w drodze przetargu.  
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W. Król zapytał co z budową kotłowni? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe kotłownia będzie budowana 

równolegle przez firmę WBB Energy. 

 

A. Rapacz zapytał, czy przewiduje się mecze oraz turnieje z okazji otwarcia boisk przy CKiP? 

Burmistrz oznajmił, Ŝe CKiP ma napięty budŜet. Poza tym wniosek powinien zostać 

skierowany do Dyrektora CKiP.  

 

A. Rapacz oznajmił, Ŝe nie oczekuje duŜej imprezy z okazji otwarcia boisk, tylko 

zorganizowania turnieju np. „O Puchar Burmistrza”. Wnioskował, Ŝeby zobowiązać Panią 

Dyrektor do zorganizowania turnieju i zawodów podczas otwarcia boisk.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przez aklamację przyjęła wniosek radnego A. Rapacza.  

 

Z. Śleziak zaprosił wszystkich zgromadzonych na uroczyste otwarcie boisk wielofunkcyjnych 

w Mąkolnie, które odbędzie się w dniu 31 maja 2013 r. o godz. 17.00. 

 

Ad. 11: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 11:55  XXVII sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


